
Zápis č.|"l'l2007
z jednríní zash,rpitelswa obce (Zo) konaného dne 29.10.2007 od i8'00 hod

v zasedací mísbrosti oÚ

Přítomni: J.Antoš, J.Gorčík, Ing'M.Říha,L.Rampouch,MUDr.M.Hadravová, Ing.J.I0adniček,
L.spindleÍ, M.Janovský, V.Jeřalová, E'FriedÍich, MvDr'M.Russ.L.MichIálek,
M.KonečnáIng.M'PátIa

Omluveni: MUDr.M.Kadlec

Hosté: p.Liška'p'Šíla

Jedrutrí řídil Lubomír Michálek _ starosta obce.

V úvodu jednáLní sta.osta přivítal zasfupitele a hosty a konstatovď , že zastupitelstvo bylo
řidně svoláno a vyhlášeno, je přítomna nadpoloviění většína členů zasfupitelstva' takže
j ednání j e usnášeníschopné.Z j ednrání j e pořizován nl&'oý ziar,am.

ověřovateli zápisu zjednání zastupitelstva byli ulčeni: MvD!'Russ, p.Jeřalová

Zípis z minulého zaseď{ní byl ověřen, k nahlédnutí byl na úřední desce, intemetových
stránkách a v sosnováčku. Námitky proti němu nebyly podány.

Program:

1) Návrh rozpočfu na rok 2008
2) Schválení změny č. 6 územniho plánu
3) Různé - usnesení z rady obce

diskuse

Hlasování o přijetí programu:

P!o:l3 Proti:o z'dťže| se|o
U Š n e s e n í i PÍogram jednání byl schválen

Příchod MuDr.Hadravové v 18'02 hod.



l) Návrh rozpočtu na rok 2008

Členům zastupitelstva byl předložen náwh rozpočtu na rok 2008. Během diskuse vzešly tÍo
návrhy a usnesení.

JeřaloÝá _ navrhuje naÚšit kapitolu sportu o 35.000,-Kč
Spindler _ nesouhlasí s p. Jeřalovou nelíbí se mu dáyaÍ peníze do sport. areálu bez nějaké
koncepce
HIasováno o náwhu p.Jeřalové:

Pro:2 Proti:9 Zdrželse:3
NEscHvÁLENo

Kladníček - navrhuje snížit poloŽku místní komunikace o 250 00o,-Kč a o tuto člástku zvýšit
ku|turu. TÍo penize budou použity na rekonstrukci a opravu Kultumího domu.

Pro:9 PÍoti..2 zdtže| se3
scHVÁLENo

Špindler upozorňuj e na zolfa|ý stay úzenrí Kultumílro domu a navr}tuje schválit navýšení
rozpočtu pro KD o l00 000'-.Kč (35 000,- z nepouŽitých , 65 000,--Kč z rezervy na územní
plán)
Jeřa|ová souhlasi s návrhem

Pro:1 |
scHVÁLENo

Proti:0 Zdrže|se:3

Janovský navrhuje snížit položku územni plán o 80 000,-Kč a o tuto částku zvýšit sport -
nákup buňky k fotbalovému hřišti

l)ro:2 Proti:8 Zdržp| se:4
NEscl IVÁLENo

Pátla _ navlhuje sníŽit položku územní plán o 50 000,-Kč a tuto položku navýšit sport.Peníze
pouŽit na vypracování studie sportovního areálu.

Pro:l4 Proti:o ZdrŽel se:o
scHVÁLENo

Další návrhy nebyly podány, pÍoto starosta dává hlasovat o celkovém návrhu rozpočtu na rok
2008 se zapracovanými změnami, kteÉ Zo odsouhlasilo.

Pro|l3 Proti:O Zdrže] se:I
Usnesení:Zopro jedna lonávrhIozpočtuobcenarok2008aschva lu je jehovyvěšenína
úřední desce.



PŘÍJMY:

Daně z příjmu celkem
Daň z nemovitostí
Dotac€ ze stát.ro4)očtu
Poplatky za zn€čiŠtěni'ovzduší
Místní poplatky celkem
spÍfi'Ílí poplatky
Příjem z pronájmu nemovitostí
Býový dům
Příjmy z posk;'tování služeb
Příjmy z fuoků
Příjmy z posk.sluŽeb(lístky do divadla)

4 470 tis.
210 tis.
50 tis.
3 tis.

393 tis.
200 ús.
50 tis.

117 t i s .
l5 tis.
70 tis.
40 tis.

Celkem

víoAJr:

Provoz veřejné silniční dopravy
MS - provozní nIíklady
Školné zŠ Česká Lípa
Kultura
sportovnj činnost
Bytové hospodáŤství
veřejné osvětlení
Svoz TKO
veřejná zeleň
Místní správa
Rezerva na zadání nového územního
Místni komrrnikace a prostrarrstvi
Rekonstrukce dětského hřiště

5 618 tis.

105 tis.
320 tis.
200 tis.
657 tis.
235 tis.
80 tis

270 tis.
400 tis.
100 tis.

1 976 tis.
plánu l85 tis.

840 ús.
250 tis.

Celkem 5 618 tis.

2) Schválcní změny č.6 územního plánu

Starosta předložil Zo návlh změny č'6 územního plánu. Tento návrh byl dle zákona vyvěšen,
připomínky nebyly Žádné.

Pro:14 Proti; 0 zdůel se: 0
U sn € se n í: Zo schvaluje návrh zadání aněny č.6 územniho plánu sídelniho útvaru
Sosnová a souhlasí s ieho zpracováním firmou saul Liberec.



3) Různé

starosta přečetl usnesení Íady obce č' l l, toto usneseníje nedílnou součástí tohoto zápisu.
Paní Jeialová upozomila na 1ivěsní desku na hřbitově, bylo by dobré ji upravit
PanSíla poděkoval zastupitelstvu jménem svého vnuka za přípěvek ze sp;rtovního fondu
a infomoval Zo o medailowých umístěních z Ms, kte.ých se áčastnil.
Pan Liška vznesl dotaz, proč obec neudělá deficitní rczpočet.
Pan Kladníček _ toto ze ziíkona nelze.

Jednání bylo ukončeno v l9.43 hod.

Zapsala : J.Macková

ověřovatelé zápisu:

V. Jeřalová

MVDr. Russ
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Lubomír Michálek

staÍosta

V Sosnové dne 29'10.07



UsNEsENIč,t1l2007

iednání zastupitelstva obce konaného dne 29.I o.2oo7 od l 8 '0o hod. na oÚ v sosnové

11/A Program jednríní byl schvr4len

1llB Zo projednalo nívrh rozpočfu obce na lok 2008 a schvalujejeho vyvěšení na úřední
desce.

11/C Zo schvaluje návrh zad.iní změny č. 6 územnÍho plánu sídelního útvaru sosnová a
souhlasí sjeho zpracoviáaím firmou Saul Liberec.

rť{---rw\
/  í (

. / r)r / \
l- h'c,/L (4

JaÍomíť Antoš
misúostarosta

@*-3
Lubomír Michálek

struo$a

V Sosnové 29.10.07


